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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:598 Stöd för grön omställning 

Mariestad är en av de kommuner som står inför de allra största förändringarna 
till följd av den gröna omställningen, som den tidigare S-regeringen drev på. 
Volvos batterifabrik kommer att  förändra kommunen i grunden. Den är en 
fantastisk möjlighet för Mariestad men innebär också stora utmaningar. Det 
behövs inte bara industrimark utan också vägar, bostäder, förskolor, skolor och 
framför allt människor! Det här kommer att innebära en stor påfrestning för 
kommunens ekonomi. Inte minst då investeringarna behöver göras flera år 
innan skatteintäkterna, förhoppningsvis, ökar. Mariestads belåningsgrad är 
redan hög, och kommunen tål helt enkelt inte hur stora investeringar som helst 
utan statligt stöd. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Kommer statsrådet och regeringen att ge det stöd som Mariestad och andra 
kommuner med stora industrietableringar behöver för att klara de nödvändiga 
investeringarna?

………………………………………

Ida Ekeroth Clausson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-03-05
Besvaras senast
2024-03-19


